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Rada Gminy Masłów 

 

Protokół nr XIX  

Sesja w dniu 21 maja 2020 
 

Obrady rozpoczęto 21 maja 2020 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:05 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym, XIX sesję Rady Gminy Masłów 

otworzył Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Zegadło. Przewodniczący przywitał 

radnych, sołtysów, Wójta Gminy oraz pracowników urzędu. Przewodniczący odczytał 

informację o transmisji.  

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 15 radnych, co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności stanowi załącznik 

niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady wpłynął wniosek złożony przez 

radnego Tomasza Ksel w sprawie dodania pod nr 24  "ZAPYTANIA, SPRAWY RÓŻNE" a 

"ZAKOŃCZENIE OBRAD" zanumerować jako punkt 25. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania pod nr 24 "ZAPYTANIA, SPRAWY RÓŻNE" a "ZAKOŃCZENIE OBRAD" 

zanumerować jako punkt 25. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 6, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, 

Tomasz Ksel, Zenon Adam Pedrycz 

PRZECIW (8) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, 

Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Haba 

 

Radny Ryszard Filipowicz poprosił o zdjęcie z porządku obrad punktu 18 – Projekt uchwały w 

sprawie zbycia działki nr 287/8 położonej w Dąbrowie, stanowiącej własność Gminy Masłów, 

argumentując swój wniosek potrzebą konsultacji stanowiska z radą sołecką i opiniowania 

projektu przez komisję ds. Inwestycji.  

Przewodniczący poprosił o przegłosowanie wniosku złożonego przez radnego Filipowicza.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zbycia działki nr 287/8 położonej 

w Dąbrowie, stanowiącej własność Gminy Masłów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska, Zenon Adam Pedrycz 

PRZECIW (9) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 

Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek 

Przewodniczący przystąpił do głosowania porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Jan Filipowicz 

Radny Tomasz Ksel zabrał głos informując, że pytanie było nie do końca dobrze sformułowane.  

Przewodniczący rady wyjaśnił sposób głosowania. 
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4. Przyjęcie protokołów Nr XVII i XVIII z poprzednich sesji 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady nie zgłoszono uwag do treści 

protokołów z sesji Nr XVII zwołanej w trybie zwyczajnym i nr XVIII zwołanej w trybie 

nadzwyczajnym  i poprosił o przegłosowanie tego punktu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów Nr XVII i XVIII z poprzednich sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie (stanowi załącznik protokołu). Wójt Gminy 

Masłów Tomasz Lato przedstawił najistotniejsze informacje. 

W dyskusji głos zabrał radny Tomasz Ksel w tabeli inne działania: pkt. 11 były przeprowadzane 

prace nad zalewem w Ciekotach, czy można wiedzieć jakie to były prace. I Druga sprawa, w 

tabeli spotkania pojawia się informacja że 2 kwietnia odbyło się spotkanie ze stowarzyszeniem 

przedsiębiorców, czy można wiedzieć w jakiej formie.  

Wójt Gminy odpowiedział, że spotkanie odbyło się w Urzędzie Gminy Masłów, z zachowaniem 

wszelkich zasad bezpieczeństwa i dotyczyło organizacji corocznej nagrody przyznawanej 

przedsiębiorcom. Odnośnie drugiego pytania, prace związane były z doprowadzeniem do 

porządku rowów odprowadzających wodę, zgodnie z zaleceniami jakie uzyskał dyrektor.  

Radny Ksel dodał, że rozmawiał z Prezesem Stowarzyszenia, który nie przypomina sobie 

takiego spotkania, tylko rozmowę telefoniczną.  

Wójt wyjaśnił, że nie jest to pomyłka w sprawozdaniu, spotkanie odbyło  się w urzędzie, na 

tym spotkaniu zapadła decyzja, że w tym roku nie będzie realizowana uroczystość,  mimo że 

nabór był ogłoszony. Wójt dodał, że jeśli to jest istotna sprawa dla Pana Radnego, to skontaktuje 

się z Panem Prezesem i szczegółowo udzielą odpowiedzi.  

Radny Mateusz Fąfara zapytał o projekty przebudowy dróg gminnych wewnętrznych, dlaczego 

ulica Św. Floriana w kierunku Kamecznicy nie została ujęta w zestawieniu, jest dość dobrze 

utwardzona, spełnia wymogi szerokości pasa drogowego.  

W odpowiedzi Wójt Gminy wyjaśnił szczegółowo na jakich zasadach wyłaniane były te drogi. 

Kierownik BiGP Dariusz Korczyński dodał, że ważnym elementem etapu projektowego będzie 

zrobienie badań nośności podłoża. Ważnym warunkiem było również to, żeby nie były to drogi 

publiczne, ponieważ nie musimy spełniać warunków wynikających z ustawy o drogach 

publicznych. 

Radny Fąfara dodał, że nie wyklucza to realizacji tej inwestycji w przyszłości, żeby zachęcić 

inwestorów, bo teraz jest tam mało budynków. 
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Tomasz Lato odpowiedział, że gmina jest zainteresowana realizacją tego zadania w przyszłości, 

rozmowy na ten temat były prowadzone zarówno z Wiceprzewodniczącym, i Sołtysem. 

Mieszkańcy również zgłaszają taką potrzebę.  

Radny Tomasz Ksel zapytał również o zebrania MZWiK, nw pisane w sprawozdanie, prosząc 

by delegaci składali sprawozdania z działań. Czy można będzie takie sprawozdania poznać.  

Wójt Gminy poinformował, czego dotyczyły spotkania MZWiK dotyczące zatwierdzenia 

realizacji budżetu jak i podjęcia stanowiska w sprawie likwidacji skutków pożaru przy ul. 

Perłowej w Nowinach.   

Radny Ksel dodał, ze wystarczyłoby krótkie przedstawienie informacji. 

Brak kolejnych głosów w tym punkcie, informacja została przyjęta. 

 

6. Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Masłów 

za 2019 rok 

Wójt Gminy Tomasz Lato poinformował, że sprawozdanie zostało przygotowane w formie 

pisemnej, do jego omówienia przygotowany jest Komendant Gminny ppoż Paweł Górniak, 

który pokrótce przedstawił informację stanowiącą załącznik do protokołu. 

Nie wniesiono uwag, informacja została przyjęta. 

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego zapoznała się z informacją i nie wniosła 

uwag.   

 

7. Sprawozdanie z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy 

Masłów za 2019 rok 

Komendant Gminny ppoż Paweł Górniak przedstawił szczegółowo informację (stanowi 

załącznik protokołu).  

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego zapoznała się ze sprawozdaniem i nie wniosła 

uwag.   

Radny Zenon Adam Pedrycz podziękował strażakom za ich trud i zaangażowanie w różne 

działania.  

Przewodniczący Rady podziękował i poinformował, że wobec braku uwag sprawozdanie 

uznaje się za przyjęte.  

 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Aneta Kułak przedstawiła szczegółowo 

informację zawarte w dokumencie stanowiącym załącznik protokołu.  

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

przedstawioną informację. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawioną informację. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wobec braku uwag informacja została przyjęta.  

 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Masłowie za rok 

2019 

Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej Anna Obara omówiła sprawozdanie (stanowi 

załącznik protokołu).  
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Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

przedstawioną informację. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie. 

Informacja została przyjęta. 

 

10. Sprawozdanie z działalności Centrum Edukacji i Kultury "Szklany Dom" za rok 

2019 

Informację przedstawił Dyrektor Centrum Edukacji i Kultury „Szklany Dom” Wojciech Purtak. 

Radny Mateusz Jan Fąfara zwrócił się z pytaniem, czy w związku z panującą epidemią 

planowane jest odwołanie dużych imprez na terenie gminy. 

Dyrektor CEiK odpowiedział, że według odgórnych obostrzeń imprezy kulturalne, plenerowe 

zostały odwołane. Wobec czego jest decyzja, ze dożynek i Biesiady Masłowskiej w tym roku 

nie będzie.  

Brak kolejnych pytań. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

przedstawioną informację. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie. 

Wobec braku uwag i pozytywnej opinii komisji, informacja została przyjęta.  

 

11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Masłowie za rok 2019 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański przedstawił sprawozdanie stanowiące załącznik 

protokołu.  

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

przedstawioną informację. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie. 

Wobec braku uwag i pozytywnej opinii komisji, informacja została przyjęta.  

 

12. Sprawozdanie ze współpracy Gminy Masłów z organizacjami pozarządowymi i 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2019 r. 

Zbigniew Zagdański – Sekretarz Gminy Masłów przedstawił sprawozdanie stanowiące 

załącznik protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

przedstawioną informację. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie. 

Wobec braku uwag i pozytywnej opinii komisji, informacja została przyjęta.  

 

13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 1 Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński przedstawił 

projekt uchwały.  
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Nie zgłoszono uwag w tym punkcie.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (2) 

Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch 

Uchwała nr XIX/219/2020 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 1 Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Masłów została podjęta. 

 

14. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 1 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Wiśniówka na 

terenie gminy Masłów 

Temat przedstawił Kierownik referatu BiGP Dariusz Korczyński.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (2) 

Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch 

Uchwała nr XIX/220/2020 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 1 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Wiśniówka na terenie gminy 

Masłów została przyjęta. 

 

15.  Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości gruntów, 

budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, 

wskazanym grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych 

z powodu COVID-19 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował o założeniach zawartych w uchwale.  

Małgorzata Kumór – Skarbnik Gminy odczytała treść projektu. 
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Radny Tomasz Ksel poinformował, że bardzo się cieszy, że ta uchwała trafiła pod obrady. 

Inicjatorem tych działań było stowarzyszenie Przedsiębiorców Gminy Masłów, które 

wystosowało pismo j7uż w miesiącu marcu. W pewnym stopniu pismo był skierowane do 

Wójta, jednak w treści było kierowane do rady, a do radnych nie dotarło, mimo kontaktu 

prezesa z Przewodniczącym i zapewnień, że informacja zostanie przekazana.   

Ad Vocem głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło odnosząc się do 

wypowiedzi przedmówcy. Pisma kierowane do rady zostały zamieszczone w systemie esesja, 

proszę sobie sprawdzić.  

Wójt Gminy Tomasz Lato dodał, że bardzo dziękuje Stowarzyszeniu Przedsiębiorców Gminy 

Masłów za dobrą współpracę i tym przedsiębiorcom, którzy na bieżąco kontaktują się i chcą 

rozmawiać. Wójt dodał, że projekt uchwały jest daleko idący i obejmuje te firmy, które zostały 

objęte przepisami ustawowymi i musiały zawiesić działalność z uwagi na zagrożenie. 

Przygotowując projekt uchwały i dyskutując na komisjach Wójt poinformował, że przedstawiał  

kondycję finansową gminy i  dodał, że ordynacja podatkowa daje inne możliwości pomocy 

przedsiębiorcom poprzez umorzenie, rozłożenie na raty i opóźniona spłatę podatków. 

Warunkiem jest złożenie stosownych dokumentów. Wójt podkreślił, że wielokrotnie urząd 

podejmuje wymierne działania, inicjatywy sprzyjające przedsiębiorcom i w porozumieniu 

z nimi, gdyż w wielu przypadkach są to samorządowcy, którzy podchodzą do rozmów z pełna 

odpowiedzialnością i za to im dziękuję.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XIX/221/2020 w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości gruntów, 

budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, wskazanym 

grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku 

z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 została 

podjęta. 

 

16. Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Masłów 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Wojciech 

Fąfara przedstawił projekt uchwały.  

Radny Zenon Adam Pedrycz zapytał o zapis regulaminu w rozdziale 2, § 4 dotyczący usuwania 

śniegu i lodu z chodnika, co w przypadku gdy właścicielem jest osoba w podeszłym wieku lub 

osoba niepełnosprawna.  

Wójt Gminy Tomasz Lato odpowiedział, że obowiązek usuwania śniegu i lodu z chodnika  jest 

po stronie mieszkańców i reguluje to ustawa. Przypadek, o którym domniemuje Pan Radny 
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może zostać rozwiązany wielorako, poprzez pomoc sąsiedzką czy rodzinną. Należy zauważyć, 

że nie zawsze realizacja tego obowiązku przez mieszkańców odbywa się w sposób właściwy. 

Wójt dodał, że dotychczas nie spotkał się z tego typu problemem w przedstawionej skali.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław 

Zegadło 

PRZECIW (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

Uchwała nr XIX/222/2020 w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Masłów została przyjęta.  

 

17. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy w zamian za uiszczoną opłatę 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Pan Wojciech Fąfara – Kierownik RGKiOŚ omówił projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XIX/223/2020 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 

na których zamieszkują mieszkańcy w zamian za uiszczoną opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi została przyjęta.  

 

18. Projekt uchwały w sprawie zbycia działki nr 287/8 położonej w Dąbrowie, 

stanowiącej własność Gminy Masłów 
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Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato wyjaśnił powody dla których zdecydował się przedłożyć 

ten projekt uchwały.   

W dyskusji głos zabrał radny Ryszard Jan Filipowicz argumentując stanowisko, by 

przynajmniej teraz tej działki nie sprzedawać. Idą gorsze czasy.  

Radny Tomasz Ksel poparł stanowisko przedmówcy apelując by zachować ten grunt,  to nie 

jest dobry czas na sprzedawanie gruntów.  

Wójt gminy odpowiedział, że w trudnych czasach trzeba podejmować trudne decyzje. Biorąc 

pod uwagę obecną sytuację, zmniejszenie wpływów do budżetu musimy mieć alternatywę na 

zapewnienie przychodów do budżetu. Wójt podkreślił, że nie zamierza sprzedawać działki po 

cenie niższej niż jest warta.  

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór dodała, że w jednej z poprzednich kadencji kiedy 

planowana była budowa świetlicy w Dąbrowie, społecznicy z terenu sołectwa deklarowali chęć 

sprzedaży tej działki na poczet środków przeznaczonych na budowę świetlicy. Skarbnik 

przypomniała, że zarówno na zakup gruntu pod obiekt jak i budowę budynku świetlicy. 

Pieniądze na ten cel, za zgodą ówczesnej Rady zostały wygospodarowane z budżetu gminy. 

Ad vocem, radny Filipowicz przypomniał, że na części tej działki znajduje się PSZOK z którego 

korzystają wszyscy mieszkańcy gminy. Radny wyjaśnił, że jego zdaniem nie jest to dobry 

moment na sprzedaż. 

Radny Ksel zapytał o ustalenia o których wspomniała pani Skarbnik, czy są jakieś umocowania 

na piśmie, jakiś protokół, dokument. 

W odpowiedzi Wójt Gminy wyjaśnił, że pani Skarbnik odnosi się do poprzednich kadencji, 

przekazując państwu jak wtedy wyglądała sytuacja. Wójt dodał, że jego zdaniem trudne czasy 

są teraz dlatego zdecydował się na ten krok i przypomniał, że jest to mienie gminne to dobro 

będące własnością gminy, nie sołectwa i wymienił niektóre inwestycje, na które mieszkańcy 

czekają. Wójt zapewnił, że decyzja o sprzedaży będzie zbieżna z dobrą ceną uzyskaną za tę 

działkę. 

Radny Ksel poprosił o głos. 

Przewodniczący przypomniał zasady wypowiedzi i w drodze wyjątku udzielił głosu. 

Radny Ksel dodał, że gdyby ta działka była warta 30 mln to załatwiłaby wiele spraw w 

budżecie, ale w tej sytuacji nie wpłynie znacząco na budżet. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt. 

Komisja do spraw inwestycji zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

Komisja Budżetu i Finansów również pozytywnie opiniuje omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Bernarda Komorowska, Andrzej Kułak, Artur 

Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

PRZECIW (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Tomasz Ksel 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XIX/224/2020 w sprawie zbycia działki nr 287/8 położonej w Dąbrowie, 

stanowiącej własność Gminy Masłów została podjęta.  

 

19. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór przedstawiła projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt. 

Komisja do spraw inwestycji zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie oceniła projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XIX/225/2020 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy została podjęta 

jednogłośnie. 

 

20. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2020 – 2029 

Małgorzata Kumór – Skarbnik Gminy Masłów omówiła projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie oceniła projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XIX/226/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2020 – 2029 została przyjęta.  
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21. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego 

w latach 2020-2022 

Projekt przedstawiła Małgorzata Kumór Skarbnik Gminy Masłów.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XIX/227/2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego 

w latach 2020-2022 została podjęta. 

 

22. Zapytania i interpelacje radnych 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów poinformował, że od sesji z dnia 26 lutego, do urzędu 

gminy wpłynęło 5 zapytań i 1 interpelacja, z czego jedno zapytanie zostało wycofane. Cztery 

zapytania zostały złożone przez radnego Tomasza Ksel, jedno – przez radnego Ryszarda 

Filipowicza, interpelację złożył radny Mateusz Fąfara. Na wszystkie pisma zostały udzielone 

odpowiedzi, a treść interpelacji i zapytań wraz z odpowiedziami jest publikowana w Biuletynie 

Informacji Publicznej. 

 

23. Informacje i ogłoszenia 

Radny Tomasz Ksel zapytał, czy są to informacje, które się ogłasza, czy informacje, które 

można uzyskać, bo nie jest to doprecyzowane. 

Przewodniczący rady odpowiedział, ze informacje które się ogłasza. 

Sołtys sołectwa Mąchocice Kapitulne Mirosław Kuzka zaprosił na zbiórkę krwi zorganizowaną 

na dzień 24 maja w godzinach 9:00 – 14:00 w budynku OSP w Mąchocicach Kapitulnych.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Rady Gminy wpłynęło pismo Wojewody 

Świętokrzyskiego z dnia 18 lutego w sprawie rozpatrzenia zarzutów zawartych w piśmie 

skierowanym do Wojewody Świętokrzyskiego przez Stowarzyszenie Rozwój Inicjatyw 

Obywatelskich. Zarzuty dotyczyły czynności podejmowanych przez Komisję do spraw petycji 

w związku ze złożona petycją zarejestrowaną pod nr 1, w dniu 12 września 2019 roku. W tej 

sprawie Przewodniczący Rady uzyskał dwie opinie prawne z których wynika, że na gruncie 

obowiązujących przepisów, brak podstaw prawnych do podejmowania przez Radę Gminy in 

pleno jakichkolwiek czynności wobec Komisji ds. petycji odnoszących się co do sposobu  

rozpatrzenia petycji z dnia  12 września 2019 r. taka odpowiedź zostanie przekazana 

Wojewodzie.  
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24. Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Zegadło podziękował za udział w XIX sesji Rady Gminy 

Masłów i zamknął obrady. 

 

  

 

   

  

 

Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


